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                                                                                              Krobia, dnia 7 grudnia 2009 r. 

 

 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XLIII/2009 
  
                  z   XLIII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  30 listopada 2009 r. w sali ZSOiZ w Krobi       

=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :    16.00 

                    godzina zakończenia :   18.45 

                    Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 15. 

                 Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 

2. Misiaczyk Gerard            - Z-ca Burmistrza.  

                    3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia.   

                    4.   Andrzejewski Jakub        - Sekretarz Gminy Krobia.  

                    5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                    6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                      
                    Porządek obrad sesji : 

              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLII  sesji.   

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

      6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym.  

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

      8. Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za szczególne osiągnięcia 

pozaszkolne.  

9.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :   

 a) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Krobia z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2010”,  

 b) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2010 rok, 

 c) Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok, 

 d) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  na 2010 rok, 

 e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu, 

 f) likwidacji rachunku dochodów własnych w jednostkach budżetowych Gminy                 

Krobia, 

 g)          zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok.  

            10.  Wolne głosy i wnioski. 

  11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.      

 12.   Zakończenie.               
                   

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk. 
 

 



 2 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu, sołtysów, dyrektorów              

i kierowników jednostek organizacyjnych, przedstawicieli organizacji i stowarzyszeń oraz 

pozostałych zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 

14 radnych, nieobecny R. Danek, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania obrad               

i uchwał.        

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
       
      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XLII sesji.         

Protokół  przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  
 

Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

      Burmistrz :  w związku z interpelacjami radnego K. Perdon i M. Dudy wpłynęła odpowiedź Komisji 

ds. bezpieczeństwa ruchu drogowego dot. pozytywnej opinii w sprawie zamontowania progów 

zwalniających na osiedlu w Pudliszkach na ulicach: Słoneczna, Nowa, Krótka, 40-lecia, Mickiewica, 

Morawskiego oraz w Krobi na ul. Ogród Ludowy.  

      Odpowiedzi na interpelacje przedłożone w okresie międzysesyjnym zostaną udzielone                            

w najbliższym czasie. 
       
      Ad. 5  Interpelacje i zapytania radnych. 

      L. Bem : w związku z zapytaniami mieszkańców proszę o odpowiedź w sprawie nasadzeń 

realizowanych przy budowanej obwodnicy miasta. 

      E. Dopierała : w imieniu mieszkańców ulicy Sobieskiego i Mickiewicza w Krobi zwracam się                  

z następującymi problemami : ul. Sobieskiego nie jest drogą utwardzoną, prośba o jej zasypanie aby 

była ona przejezdna.  Mieszkańcy ul. Mickiewicza stale porządkują teren przy swoich posesjach.  

Niestety rolnicy przejeżdżający ciągnikami przez tą ulicę stale ją zanieczyszczają, również ma to 

miejsce  w niedziele.  Proszę, jeśli jest to możliwe o interwencję w tej sprawie.  

      J. Bujakiewicz: odchodząca jesień, której następstwem jest opad liści odkrywa kolejny raz to, czego 

powinniśmy się wstydzić, a z czym niestety od lat nie możemy sobie poradzić. W rowach ponownie 

(mimo wiosennego zbierania) jest bardzo dużo śmieci. Są w tych rowach śmieci, gdzie zostały 

przywiezione zamiast złożyć je do odbioru przez firmy do tego powołane. Myślę, że warto byłoby je 

zebrać jeszcze raz przed zimą. Ja chciałem jednak zwrócić uwagę, na kolejne nielegalne 

składowisko śmieci. Kolejne, bo o innych, istniejących mówiłem już wielokrotnie w poprzedniej                  

i obecnej kadencji. Niestety bez skutku. Tym razem chciałem mówić o kolejnym składowisku po 

prawej stronie drogi Rogowo – Florynki, tuż przez lasem. Składuje się tam gruz budowlany i nie 

tylko. Proszę by zainteresowały się tym odpowiednie służby Urzędu Miejskiego i ustaliły sprawców.  

      Na salę obrad przybył radny R. Danek. 

      Ł. Kubiak : w imieniu sołtysa oraz mieszkańców sołectwa Bukownica, zwracam się o zamontowanie 

na drodze powiatowej Bukownica – droga wojewódzka 434 biało-czerwonych znaków drogowych 

oznaczających niebezpieczne zakręty, które występują na tej drodze. Takie oznakowanie w 

znacznym stopniu zwiększy bezpieczeństwo na tym odcinku drogi. 

      M. Duda : sprawa dot. ul. Mickiewicza w Krobi. W trakcie remontu dróg na Heimacie wielu 

mieszkańców korzystało z przejścia przy tzw. organistówce, które służy także jako dojście do 

kościoła. Warto byłoby ten odcinek doprowadzić do takiego stanu użyteczności poprzez 

utwardzenie, aby można z niego korzystać ciągle.  

      L. Bem : jak wygląda obecnie temat gospodarki śmieciowej, jak są podpisane umowy z firmami 

odbierającymi śmieci. W naszej szkole od dwóch miesięcy segregujemy śmieci i nie są one 

odbierane. Zachęca się aby segregować, a nikt nie chce tych odpadów zabierać.  

      M. Szpurka : chciałbym ponowić interpelację dot. drogi Rogowo – Chwałkowo. Budynek przy tej 

drodze tzw. koszarach ciągle jest niszczony, w związku z zastoiskami wody uszkodzona jest 

elewacja tego budynku.  
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      R. Danek :1. Wkrótce upłynie okres trzech lata, kiedy sprzedana została działka pod inwestycje przy 

ul. Powstańców Wlkp. w Krobi na działalność gospodarczą, a nic do tej pory się tam nie dzieje.  

      2. Uważam, że należy się przyjrzeć okręgom wyborczym, bo być może należałoby dokonać zmiany 

ich podziału.  

      Z. Polowczyk : 1. Sprawa dot. inwestycji na Heimacie. Mamy 30 listopada, a prace nie zostały 

jeszcze zakończone. Proszę o informację jaki jest stan tych robót.  

      2. Miesiąc temu wywołał Pan temat rewitalizacji Rynku w Krobi, gdzie niezależne media 

wypowiedziały się na ten temat. Jak to się ma do pisma, które otrzymał Pan w lipcu br. od Komisji 

bezpieczeństwa, w którym napisano, że o projekcie można mówić wtedy, kiedy zostaną zakończone 

prace budowy obwodnicy i drogi zostaną przekazane  odpowiednim samorządom. Uważam, że temat 

ten został wywołany zbyt wcześnie. Proszę aby Pan ustosunkował się do tego pisma i do sytuacji 

jaka miała miejsce miesiąc temu.         
 

Ad. 6 Informacja  Przewodniczącego  Rady Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym.  

3.11. udział w debacie „Czy Gmina powinna organizować czas wolny dla młodzieży”. 

10-13.11. udział w organizacji wizyty delegacji z Schinnen. 

11.11. – organizacja i udział w obchodach Święta Niepodległości. 

13.11. – udział w podsumowaniu konkursu historycznego dla uczniów szkół gimnazjalnych                     

z powiatu gostyńskiego. 

18.11. udział w spotkaniu z okazji Dnia Seniora organizowanego przez koło Emerytów, Rencistów                         

i Inwalidów w Krobi.  

19.11. – udział w obradach komisji Budżetu. 

20.11. – udział w powiatowych uroczystościach z okazji Dnia Pracownika Socjalnego. 

21.11. – udział w Katarzynkach w Posadowie. 

23.11. – udział w posiedzeniu komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych oraz komisji Rewizyjnej. 

24.11. – udział w posiedzeniu komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

26.11. – udział w posiedzeniu komisji Budżetu.  
 

Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ł. Kubiak : 1. Podpisana została promesa, w związku z tym jakiej kwoty będzie dotyczyć zdanie                 

i jak będzie ono realizowane? 

2. Podpisano umowy dot. Programu Obszarów Wiejskich. Jakie kwoty będą obejmowały te 

programy? 

3. Ogłoszono konkurs na logo i hejnał Gminy. Czy również będzie dodatkowo konkurs na hasło 

Gminy? 

Burmistrz : w Poleko odbyła się konferencja prasowa Ministra Infrastruktury, gdzie podpisano 

promesę przyznającą MZWiKW środki na dofinansowanie budowy kanalizacji sanitarnej                           

z Sektorowego Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko dla trzech Gmin Krobia, 

Pogorzela i Kobylin. Jest to bardzo duży krok  po podejmowaniu wieloletnich staraniach o środki na 

to zadanie. Następnym etapem będzie podpisanie umowy na środki w kwocie15 mln. zł na ten 

projekt obejmujący całkowite skanalizowanie Krobi, Pudliszek, Żychlewa i Bukownicy. Jest to 

wynik działań podejmowanych od 2007 roku. Realizacja przedsięwzięcia będzie trwała do roku 

2013. Łączna kwota zadania wszystkich Gmin to 76 mln. zł, a dla porównania roczny budżet Gminy 

wynosi 23 mln. zł. 

Środki obejmujące program Obszarów Wiejskich dot. przedsięwzięć realizowanych na naszych 

wsiach. Kwota dofinansowania przekracza 300 tys. zł. 

Ogłoszony konkurs na logo i hejnał nie obejmuje hasła. 

Bujakiewicz : chciałbym zgłosić drobną korektę do wypowiedzi p. Burmistrza. Jest mi niezmiernie 

miło, że otrzymaliśmy to dofinansowanie na budowę kanalizacji. Nie od 2007 roku rozpoczęto 

starania, było to znacznie wcześniej w poprzedniej kadencji Rady. Pan Burmistrz Waluś może to 
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potwierdzić, członkowie Rady poprzedniej kadencji również. Owe starania o te środki, poprzez 

różne korekty wniosków trwały więcej niż dwa lata.  
 

Ad. 8 Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za szczególne osiągnięcia 

pozaszkolne.  

Zgodnie z Uchwałami Nr XLI/329/2009 i Nr XLII/350/2009 Rady Miejskiej w Krobi wręczono 

stypendia dla uczniów  za szczególne osiągnięcia pozaszkolne oraz za wyniki w nauce za II semestr 

roku szkolnego 2008/2009. 

Wręczenia stypendiów dokonali przewodniczący Rady oraz przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu.  

Przerwa. 
 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Krobia z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego                         

i o wolontariacie na rok 2010”. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych I. Jóźwiak : komisja obradowała  nad 

programem na posiedzeniu w dniu 23 listopada br. i wydała pozytywną opinie o projekcie uchwały. 

Uchwałę Nr XLIII/358/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 listopada 2009 r. w sprawie 

uchwalenia „Programu współpracy Gminy Krobia z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego                               

i o wolontariacie na rok 2010”; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
 

b) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2010 rok. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych I. Jóźwiak : w  projekcie budżetu na rok 

przyszły zaplanowano środki w celu realizacji programu. Zaplanowano kwotę 5.500 zł na koszty 

związane z kierowaniem osób na leczenie, opłacenie biegłego sądowego. Czego dotyczą te wydatki? 

W ciągu roku skierowano na leczenie 10 osób, a zgłoszonych jest 55 osób. Jakie są możliwości 

zwiększenia ilości osób kierowanych na leczenie, jakie należy podjąć działania w tym zakresie? 

Komisja może kontrolować sklepy informując o tym tydzień wcześniej. W takim przypadku 

kontrolowany przygotuje się do przeprowadzenia kontroli. 

Pełnomocnik ds. uzależnień B. Nadstawek : odnośnie biegłych, to aby móc złożyć wniosek do Sądu 

o wszczęcie postępowania w zakresie rozpoczęcia leczenia odwykowego danego klienta konieczne 

jest skierowanie do biegłego psychologa i psychiatry, którzy wydadzą opinię w przedmiocie 

uzależnienia. Gminna Komisja nie jest uprawniona do wydania takiej opinii. W tym roku na leczenie 

skierowanych zostało 10 osób z tego względu, że kiedy rok temu obejmowałam stanowisko 

kierowanych było tylko 3 osoby i myślałam, że taka kwota wystarczy na kierowanie osób na 

leczenie, a okazało się, że jest niewystarczająca. W projekcie budżetu zwiększono środki na to 

zadanie. Koszt badania wynosi 183 zł x 2 (psycholog i psychiatra). Odnośnie zwiększenia 

skuteczności, to sama forma przymusowego leczenia jest szeroko dyskutowana, nie przynosi takich 

rezultatów jakich oczekujemy. Osoba leczona odbywa najpierw 14 dni detoksykacji, a dalej musi 

wyrazić zgodę na  przeprowadzenie terapii. Wyrok o przymusowe leczenie  jest prawomocny przez 

3 lata i w tym okresie nie można składać wniosku o leczenie.  W kwestii kontroli punktów sprzedaży 

napojów alkoholowych, to zgodnie z nowelizacją ustawy o swobodzie działalności gospodarczej 

musimy sprzedawców alkoholu informować o planowanej kontroli 7 do 30 dni wcześniej oraz 

przedstawić jaki będzie zakres kontroli.  

L. Bem :  wg Pani opinii nie można prowadzić działań profilaktycznych w szkołach średnich, 

ponieważ nie jest to zadanie gminy. Szkoły średnie w swoich zadaniach nie mają ujętych działań 

profilaktycznych, a byłyby one w takich szkołach potrzebne. Jakie są możliwości przeprowadzenia 

takich działań w naszej szkole? 
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B. Nadstawek : nie do końca powiedziałam, że nie można finansować takich zadań. Można 

współfinansować wspólne przedsięwzięcia dla uczniów naszej Gminy. Musi być opracowany 

wspólny program i szkoły powinny zgłaszać zapotrzebowanie na określone formy działań, potrzeby, 

ponieważ nie znam specyfiki szkoły.   

Burmistrz :  w zakresie działań profilaktycznych różnicowanie wiekowe nie jest zasadne. Należy 

rozważyć specyfikę danej jednostki samorządu. Jest to tylko kwestia wypracowania właściwego 

charakteru działań.  

K. Perdon : czy właściwy jest zapis w pkt 9 programu ograniczono do szkół gminy. Na posiedzeniu 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu radna E. Dopierała zgłosiła, czy w tym punkcie prawidłowy jest 

zapis określający zadanie dla Posterunku Policji. Czy taki zapis może być w programie? Czy danie 

w części pierwszej dot. diagnozy sytuacji są aktualne? 

L. Bem : oczywiście jako szkoła średnia deklarujemy współpracę. 

B. Nadstawek : odnośnie współpracy ze szkołami, to tak samo szkoły gimnazjalne i ponad 

gimnazjalne muszą realizować działania profilaktyczne we współpracy z pełnomocnikiem,                           

wspólnie z samorządem. Jest to tylko kwestia wypracowania programów działań. Odnośnie Policji, 

to nie możemy zmusić, lecz jeśli są zadania zbieżne to powinniśmy je wspólnie realizować. 

Przeciwdziałanie alkoholizmowi, czy narkomanii i przemocy w rodzinie to zdania, które realizuje 

Policja, samorząd, OPS i inne jednostki. Pomocą należy zajmować się w sposób interdyscyplinarny, 

więc beż udziału Policji nie będzie możliwe realizowanie tych zadań.  

K. Perdon : Policję uważam, że nie możemy zobowiązać do realizacji zadań 

Burmistrz : program ma charakter ramowy, oparty na przepisach prawa, realizacji zadań na terenie 

gminy. Jest to plan działania określający kierunki współpracy różnych podmiotów. Czynności 

działania są oparte na określonych przepisach. Pewne działania chociaż byśmy chcieli, to nie 

możemy pominąć. 

A. Miałkowski : programy te nie są adresowane do szkół, tylko do nauczycieli.  Jeśli te działania 

będą realizowane w godzinach pracy nauczycieli, to program powinien być skierowany do szkół. 

Nikt lepiej jak nauczyciel w bezpośrednim kontakcie z uczniem nie będzie mieć wiedzy                           

o problemach.  Nie mogą to być dwa oddzielne programy dla jednego tematu. Na ten temat 

dyskutowaliśmy na komisji oświaty, że występuje jakaś niespójność, że nie jest skierowane do 

szkół.  

Burmistrz : zapis dot. odpowiedzialności. Planowanie środków na konkretne przedsięwzięcia 

związane są przepisami i charakterem jednostek, jakie będą realizować zadania.  Inaczej realizowane 

zadania będą przez poszczególne jednostki. Skierowanie zadań do szkół jest jakby wyjściem 

naprzeciw składanym postulatom.  

A. Miałkowski : program jest skierowany nie do szkół, tylko do nauczycieli. Nie jest ważne z jakiej 

puli sfinansowane są programy. Jeśli program mają realizować nauczyciele, to powinny wiedzieć o 

tym szkoły.  

Wnoszę o poprawkę w programach rozszerzającą adresatów o szkoły.  

Burmistrz : zapis jest ogólniejszy. Można wyodrębnić szkołę w sposób szczególny, jako jednostkę 

realizującą.  

E. Dopierała : Posterunek Policji w tym punkcie nie powinien być, ponieważ program jest integralną 

częścią uchwały. Poprzez taki zapis czynimy Policję odpowiedzialną  za wykonanie zadań. Mógłby 

być zapis dot. współpracy z Policją. 

Burmistrz : w poprzednich programach także Policja była wymieniana. W skład komisji ds. 

przeciwdziałania alkoholizmowi wchodzi Komendant Posterunku Policji.  

Radca prawny K. Zawieja : program ma charakter ramowy i nie wskazuje poszczególnym 

jednostkom określonych zadań. Nie ma przeciwwskazań do zmiany tego zapisu, ponieważ program 

nie wskazuje konkretnych obowiązków. Do realizacji programu zobowiązany jest Burmistrz poprzez 

pełnomocnika. 

B. Nadstawek : dane, o których mówił p. Perdon dotyczą tylko leczenia uzależnień, wg publikacji z 

2007 roku. 
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I. Jóźwiak : wnoszę o uzupełnienie zapisu pkt. 11 dot. przedłożenia Radzie sprawozdania do                   

31 marca 2011 roku. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych I. Jóźwiak : komisja obradowała  nad 

programem na posiedzeniu w dniu 23 listopada br. i wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały. 

Głosowanie wniosku radnego A. Miałkowskiego aby adresatami programu były szkoły przyjęto 

głosami : 11 za, 2 wstrzymujące ( R. Danek, J. Bujakiewicz), 1 przeciwny ( Ł. Kubiak), głosowało 

15 radnych. 

Głosowanie wniosku radnego I. Jóźwiaka o uzupełnienie zapisu dot. daty sprawozdania 31 marca 

2011 r. przyjęto głosami : 14 za, 1 wstrzymujący (K. Perdon), głosowało 15 radnych. 

Uchwałę Nr XLIII/359/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 listopada 2009 r. w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2010 rok; 

przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
 

c) Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS.  

K. Perdon : jaka próba obejmowała te badania, jaka grupa osób? 

B. Nadstawek : badania dotyczyły osób, które brały narkotyki, biorą oraz ktoś im proponował, 

słyszeli, że są na danym terenie.  

I. Jóźwiak : wnoszę o uzupełnienie dot. przedłożenia Radzie sprawozdania do 31 marca 2011 roku. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych I. Jóźwiak : komisja obradowała  nad 

programem na posiedzeniu w dniu 23 listopada br. i wydała pozytywną opinie o projekcie uchwały. 

Głosowanie wniosku radnego A. Miałkowskiego aby adresatami programu były szkoły przyjęto 

głosami : 12 za, 3 wstrzymujące ( R. Danek, J. Bujakiewicz, Ł. Kubiak)), głosowało 15 radnych. 

Głosowanie wniosku radnego I. Jóźwiaka o uzupełnienie zapisu dot. daty sprawozdania 31 marca 

2011 r. przyjęto głosami : 14 za, 1 wstrzymujący (K. Perdon), głosowało 15 radnych. 

Uchwałę Nr XLIII/360/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 listopada 2009 r. w sprawie 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok; przyjęto jednomyślnie, głosowało 

15 radnych.  
 

d) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  na 2010 rok.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych I. Jóźwiak : komisja obradowała  nad 

programem na posiedzeniu w dniu 23 listopada br. i wydała pozytywną opinie o projekcie uchwały. 

Głosowanie wniosku radnego A. Miałkowskiego aby adresatami programu były szkoły przyjęto 

głosami : 12 za, 3 wstrzymujące ( R. Danek, J. Bujakiewicz, Ł. Kubiak)), głosowało 15 radnych. 

Uchwałę Nr XLIII/361/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 listopada 2009 r. w sprawie 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  na 2010; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało 15 radnych.    
 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił skarbnik Gminy.  

J. Bujakiewicz : dlaczego o 1/3 w stosunku kwoty z załączonego pisma  suma jest niższa?  Czy inne 

Gminy spełniły prośbę dyrektora? 

Burmistrz : wnioskowana kwota ma charakter propozycji, proporcjonalnie do liczby mieszkańców. 

W rozmowach z Powiatem wskazałem, że zaproponuję kwotę 40 tys. zł, co zostało zrozumiane ze 

względu na realizowane zadania inwestycyjne. Na dzień dzisiejszy Gmina Pogorzela zadeklarowała 

kwotę 25 tys. zł. oraz Gmina Gostyń, lecz nie znam kwoty.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 26.11. i projekt uchwały 

zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
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Uchwałę Nr XLIII/362/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 listopada 2009 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 

radnych.    
 

f) likwidacji rachunku dochodów własnych w jednostkach budżetowych Gminy Krobia.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił skarbnik Gminy.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 26.11. i projekt uchwały 

zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Uchwałę Nr XLIII/363/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 listopada 2009 r. w sprawie 

likwidacji rachunku dochodów własnych w jednostkach budżetowych Gminy Krobia; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 15 radnych.    
 

l) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił skarbnik Gminy. Przedstawił także autopoprawkę               

od projektu uchwały stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu.   

K. Perdon : czym się różnią pkt 3,4 i 5 od projektu uchwały? 

Skarbnik : przedłożony został nowy tekst autopoprawki wraz z tekstem jednolitym uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 26.11. i przedstawione 

zmiany budżetu oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.   

Uchwałę Nr XLIII/364/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 listopada 2009 r. w sprawie zmian 

budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok; przyjęto jednomyślnie; głosowało 15 

radnych.    
 

Ad. 10  Wolne głosy i wnioski.   
I. Jóźwiak : 1. Proszę aby dokonano oceny oświetlenia na ulicy Biskupińskiej po przeprowadzonej 

modernizacji. Poprzednio lampy zamontowane były wyżej, inaczej były skierowane i widoczność 

była znacznie lepsza. Jeśli byłaby taka możliwość, to proszę o dokonanie tej oceny.  

Rok temu Komisja Rewizyjna badała funkcjonowanie fundacji Sąsiedzi Sąsiadom. Wg podjętych 

decyzji dotację należało zwrócić.  Proszę o informację przy najbliższym spotkaniu jak ta sprawa 

została zakończona.  

J. Bujakiewicz : wg mojej wiedzy w ostatnim okresie czasu w Ośrodku Pomocy Społecznej była                   

i jeszcze jest seria kontroli prowadzonych przez dwie odrębne instytucje. Zwracam się z prośbą, jeśli 

wolno, abyśmy uzyskali krótką informację o temacie kontroli, instytucji kontrolującej i wynikach, 

rezultatach.  

Burmistrz : sprawdzimy kwestie oświetlenia ul. Biskupińskiej i podjęte zostaną odpowiednie 

działania. Odnośnie dotacji fundacji „Sąsiedzi Sąsiadom”, założony został wniosek o umorzenie 

należnej kwoty.  

W zakresie działalności Gminy było szereg kontroli, dotyczyły m.in funkcjonowania Ośrodka 

Pomocy Społecznej. Informacja dot. tych kontroli zostanie przedstawiona. 

W. Krzyżyński, mieszkaniec Krobi : problemami alkoholowymi zajmuje się p. pełnomocnik, która 

prowadzi pełen zakres zadań z tym związanych. 
 

Ad. 11  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Burmistrz : w zakresie prac budowanej obwodnicy, to po wykonaniu inwestycji przedstawione 

zostaną przez WZDW informacje dot. całości realizowanego zadania. 

W zakresie zanieczyszczeń po realizowanej inwestycji przy ul. Mickiewicza zostaną podjęte 

odpowiednie działania poprzez PDZ oraz policję. Zwrócimy się również do użytkowników dróg 

poprzez sołtysów o prawidłowe korzystanie z tych dróg. 

W związku z sygnałem dot. składowiska odpadów przy drodze Rogowo - Florynki,  również podjęte 

zostaną odpowiednie działania. Niestety odnalezienie sprawców zaśmiecania jest sprawą trudną, lecz 

podjęte zostaną odpowiednie działania w celu ich identyfikacji. 

W zakresie stanu dróg powiatowych, to przekazana zostanie sprawa do PZD w Gostyniu. 
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Interpelacja radnego Kubiaka skierowana zostanie do zarządcy drogi.  

W sprawie gospodarki odpadami – firmy działające nie zawierają umów.  Z przepisów i wydanego 

pozwolenia wynika obowiązek jednokrotnego w miesiącu odbioru odpadów wysegregowanych. 

Można w sposób skuteczny to wyegzekwować od firmy z która zawarta została umowa na odbiór 

odpadów.  

Ponowimy interpelację dot. drogi powiatowej. Mam nadzieję, że obecni na sali radni powiatowi 

podejmą działania w zakresie problemów dróg powiatowych na terenie naszej Gminy. 

Za kilka miesięcy minie okres 3 lat od sprzedaży gruntów przy ul. Powstańców Wlkp. 

przeznaczonych pod działania inwestycyjne.  Ten problem w tym okresie będzie dosyć istotny.  

Odnośnie okręgów wyborczych rozumiem jako postulat do przeanalizowania, uważam, że musimy 

to zrobić wspólnie.  

Prace przebudowy dróg na Heimacie nie są jeszcze odebrane. Planowany odbiór nastąpi w najbliższą 

środę. 

W  zakresie koncepcji zagospodarowania Rynku, to nie jest to projekt. Taką odpowiedź jaka został 

przedstawiona została przekazana przez Komisję bezpieczeństwa. Koncepcja jest materiałem 

wyjściowym do dyskusji, mającym na celu wypowiedzenie się przez zainteresowanych jak Rynek 

powinien wyglądać. Jest to szczególne miejsce w naszej Gminie, jest to koncepcja związana                     

z uspołecznieniem podejmowania decyzji.   Jednym z takich działań jest poddanie konsultacjom 

społecznym różnego rodzaju rozwiązań. Takie było założenie związane z koncepcją 

zagospodarowania Rynku.  

Chciałbym nawiązać do wywiadu udzielonego przez przewodniczącego Rady w miesięczniku 

„Kasztelania”. Czuję się zobowiązany w stosunku do osób, z którymi na co dzień pracuję, a które 

podczas przedstawiania działań samorządu przez przewodniczącego nie zostały wyartykułowane,             

a w tej pracy uczestniczą. Nie byłoby uchwał, przedmiotu posiedzeń, czy realizowanych inwestycji, 

gdyby nie państwa decyzje, państwa wola i uchwały w tym zakresie i to warto podkreślić. Ale 

również nie byłoby tylu przedmiotów do dyskusji i zrealizowanych działań i wola radnych nie 

zostałaby przekształcona w czyn, gdyby nie pracownicy Urzędu, jednostek organizacyjnych Gminy, 

sołtysów i rad sołeckich. Mam nadzieję, że jest to również zauważane przez Radę Miejską naszej 

Gminy. 

L. Bem : w dzisiejszej uchwale budżetowej przeznaczono 10 tys. zł właśnie na nagrody dla 

pracowników administracji. Nie można mówić, że jako radni ich nie doceniamy. Pan wystąpił                  

z wnioskiem o środki na nagrody i nie było żadnych sprzeciwów radnych, żeby tych nagród nie dać 

tym, którzy na nie zasługują. 

M. Szpurka : właśnie otrzymaliśmy pismo Sekretarza skierowane do przewodniczącego Rady i do 

wiadomości radnych. Uraziła mnie w tym piśmie treść dot. utraty zaufania radnych. U mnie Pan 

stracił zaufanie. Po co Pan jechał do Schinnen, po to aby nas obserwować i przekazywać dalej                 

w Urzędzie. Bardzo to przykre. To, że Pan przewodniczący miał pretensje po wizycie, to miał rację. 

Miał Pan  prezentować z nami godność tego wyjazdu, a Pan nas opuścił i dzisiaj ma pretensje.  

R. Danek : proszę nie polemizować na takie tematy podczas obrad sesji.  
 

12. Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk: dziękuję wszystkim za przybycie                     

i zamykam XLIII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

    Protokół sporządziła :                                                   

       Aurelia Sikorska       
 


